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Tartalom:
épülõ Start mintaprogramokat indítottunk, amelyek által Kérjük, olvassák el Tét Város Képviselõ testülete 2014-
mezõgazdasági- és termelõ gépeket és berendezéseket 2019 idõszakra vonatkozó összefoglalóját! A 2014-ben 
tudtunk beszerezni a  település számára.alakult képviselõ testület -Bánfi Lajos polgármester 
-megvásároltuk a Szabadság utcában a régi lenszöv vezetésével- megbízatása 2019. október 13-án lezárul. 
gyárat, ahol térkõ- és betonelem  gyártás történikA testület célul tûzte ki az élhetõbb környezet 
-megtörtént a régi „téglavetõ” terület rekultivációja, megteremtését, a városiasodást, részben az elõzõ 
amely az ott lévõ illegális hulladéklerakó teljes években megkezdett fejlesztések folytatásával, részben 
felszámolását, a terület megújulását eredményezteúj lendülettel és tervekkel, amelyeket az alábbiakban 
-a város területén 3 napelem park mûködik (egyik a foglalunk össze:
„téglavetõ” helyén kialakult fejlesztési területen)-sikerült lezárni az iskola- és ebédlõbõvítés pályázatot, 
-a Gyömörei- Gyõri út keresztezõdéstõl a Fõ utcán a melyre több mint 20 millió forintot kellett még 
Sokoró Kft-ig két sávos kerékpárút, járda, buszöböl és kifizetnie a városnak
több parkoló épült, amelynek folytatását a Gyõri úton is -megvalósult a Debrecen utcai régi iskolaépület és 
tervezzüktornaterem teljes energetikai korszerõsítése
-sportpark épült a Majális parkban-az egyre magasabb gyermeklétszám az óvoda új 
-a Fõ u. 94. alatt mûködõ Család- és Gyermekjóléti csoportszobával történõ bõvítését tette indokolttá
Központ minegy 200 m2- rel bõvült -a testület fontos céljai között szerepel a település 

-Szent István utca végleges útburkolatot kapottközlekedésének biztonságosabbá tétele, ennek 
-LED-es közvilágítás fejlesztés valósult meg, amely jegyében új járdák épültek a Gyömörei úton, a Rákóczi 
jelentõs díjmegtakarítást eredményezettutcában, a Fõ utcán az Evangélikus templom és az 
-a biztonság és az illegális hulladéklerakók felszámolása Arany János utca között 
érdekében kamerarendszer került kiépítésre-a közmunka program keretében 2015. évben 54 fõt 
-Ürgehegy zártkerti részen hulladéklerakó létesülttudtunk bevonni a közfoglalkoztatásba, ahonnan már 
-mezõõri- és tanyagondnoki szolgálat kezdte meg többeknek sikerült visszatérniük a piaci szektorba. 
mûködésétJelenleg közel 20 fõt foglalkoztatunk, fõként 
-közösségi kemence épült a sportpályán, valamint mezõgazdasági tevékenység területén.
külterületi padok, virágládák, szemetesek, információs Minden évben közel 1 hektárral bõvítettük fekete ribizli 
táblák kerültek kihelyezésreültetvényünket, így mintegy 6 hektáros területtel a 
-az ebédlõbe új étkezõszékek és asztalok kerültek Dunántúl legnagyobb ültetvényével büszkélkedhetünk. 
-a Mûvelõdési Ház tetõcseréje megtörténtA betakarítás megkönnyítése érdekében 2018. évben 
-’56-os emlékpark épült az Ifjúsági parkbanribizli szedõ kombájnt vásároltunk. 
-2017-tõl eredményes a város szociális tüzifa pályázata, -a közmunka program keretében a helyi sajátosságokra 
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így évente közel 100 család jut 2 m3 költségbõl és munkaerõvel bonyolítják-energetikai korszerûsítés pályázat 
tüzelõhöz, amelyet az önkormányzat -elkezdõdött a sportpálya területének keretében az Idõsek Napközi Otthona 
saját költségén szállít a rászorulóknak közmû fejlesztése, ahol a járási termelõi hõszigetelése, nyílászáró cseréje és 
-Az önkormányzat minden évben piac, a tanuszoda és a városi spotcsarnok fûtéskorszerûsítése megvalósult; a 
csatlakozik az országos ösztöndíj kap helyet, valamint a területhez vezetõ, polgármesteri hivatal épületének a 
pályázathoz, így tudja támogatni a szilárd burkolatú út és parkolók kerülnek fûtéskorszerûsítése megvalósult- a 
t e h e t s é g e s  k ö z é p i s k o l á s  é s  kialakításrahõszigetelés folyamatban van, az 
felsõoktatásban tanuló, helyi fiatalokat -2019-ben több felújítás is kezdõdik, iskolában új, 21. századi igényeknek 
A város lá tványos fej lõdése a  ilyen a 2. számú háziorvosi rendelõ, a dr. megfelelõ kazánház létesült- ami 50%-os 
vál la lkozásokat  i s  mot ivál ta  a  Kapuy Miksa utcai járdaépítés, valamint költségmegtakarítást eredményezett.
fe j lesz tésre ,  így  a  te lepülésen a Zrínyi utca- Koroncói út közötti, közel -szívügyünk, a Mûvelõdési Ház esetében 
színvonalas benzinkút és bemutatóterem 4,5 km hosszú, külterületi út a nagyon leromlott állapot alapos 
épült (helyi vállalkozás beruházásában), Kiemelt feladatnak tekintettük a tervezést indokolt, ezért több lépcsõben 
hamarosan átadásra kerül egy 42 lakásos biztonságos közlekedés- a munkába, zajlik a felújítás: a tetõcsere és a 
társasház, vele szemben a Coop áruház is i s k o l á b a  j á r á s  f e l t é t e l e i n e k  nyílászáró csere megvalósult, zajlik a 
megújult, a parkolók kialakítása megteremtését. Ehhez kapcsolódik a 83-homlokzati hõszigetelés és a nagyterem 
folyamatban van, valamint az Ifjúsági as számú fõút fejlesztése is, igaz nem felújítása, ahol villamos hálózat csere, 
parkban lévõ játszótér bõvítése már önkormányzati beruházás keretében, de álmennyezet, padló- és színpadfelújítás 
közös tervekben szerepel. Folyamatban 2020-tól biztosan elindul a 2x2 sávos történik, ebben partner a Fúvószenekar, 
lévõ fejlesztések: gyorsforgalmi út kivitelezése, melynek akik a zenetermek rendbetételét saját 

északi és déli csomópontja is lesz a 
településünk határában megkönnyítve a 
fel- és le hajtást. A Gyõr-Moson-Sopron 

megye kerékpáros hálózatának 
megvalósítása érdekében Tét város a 
Sacra Velo projekt keretében 
c s a t l a k o z o t t  a  k e r é k p á r o s  
zarándokútvonalak hálózatához, 
amely által szakrális látnivalókat 
bemutató információs pontok 
kiépítése és kerékpáros pihenõhelyek 
kialakítása fog megvalósulni. 
Továbbra is jó kapcsolatot tartunk a 
v á r o s b a n  m û k ö d õ  c i v i l  
szerveze tekke l ,  kö lcsönösen  
támogatjuk egymást a közös célok 
elérésében. Az elmúlt idõszakban 
több olyan programot is sikerült 
bevezetnünk, illetve megtartanunk, 
ami a családok szabadidejébe is 
beilleszthetõ, ilyen például a két 
n a p o s  v á r o s n a p  i n t e r a k t í v  
p r o g r a m o k k a l ,  a z  a d v e n t i  
p r o g r a m s o r o z a t ,  v a g y  a  
múzeumkerti kézmûves fesztivál. 
Több klub is alakult a közelmúltban, 
ahol különféle érdeklõdési kör is 
bekapcsolódhat, ilyen a szülõklub, a 
kézmûves kör, a színjátszó klub vagy 
a könyvklub, a helyi Vöröskereszt és 
Karitász szervezete. Lakossági 
fó rumokon  tá jékoz ta t tuk  az  
érdeklõdõket a terveinkrõl és 
lehetõséget adunk az itt élõknek, 
hogy mondják el véleményüket, 
ötleteiket a város életérõl. Bízunk 
abban, hogy az elmúlt id?szak 
törekvései összhangban állnak az 
Önök elképzeléseivel és ezúton is 
köszönjük a támogatást és az 
együttmûködést! Tisztelettel: Bánfi 
Lajos- polgármester, Kovácsné 
Töreki Réka- alpolgármester- 
képviselõ, Baranyai Zoltánné- 
képviselõ ,  Czifr ik Sarolta-  
képviselõ ,Fülep Gábor- képviselõ, 
Lang Ferenc- képviselõ, Rendes 
Róbertné- képviselõ

Újra választunk
2019. október 13-án az alábbi jelöltekre szavazhatnak Tét városában
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Március vége, április eleje a vonuló vezetõjének kérésére néhány helyen 1. Többen is elpanaszolták, hogy nem 
madarak hazaérkezése. Augusztus felkerestük õket. Kétféle fecskefajjal érkeztek meg. Pl. Etl Ferencné is hiába 
végén, szeptemberben indulnak a t a l á l k o z t u n k :  m o l n á r -  é s  várta õket. Az említett néhány néven 
nagyútra, telelõhelyükre. Több helyen f ü s t i f e c s k é k k e l .  A  h á z a k  kívül biztosan még több helyen van 
is megfigyelték, hogy néhány gólya t u l a j d o n o s a i v a l  b e s z é l g e t v e  fészek, de az utcáról nem látható 
nálunk is tölti a telet. Élelemmel látják egyértelmûen az istállók hiányát, a helyeken.  Szomorúan, a tavaszi 
el õket. Városunkban 3 gólyafészek csapadékhiányt, a vegyszerezést, a viszontlátás reményében búcsúzunk 
van: a Kukorica Csárda elõtti szeméthalmazokat, áramütést, az költözõ madarainktól. Kérjük, 
villanyoszlopon a mûfészek évek óta utakon közlekedõ sok autót, a segítsék a madárvédõk munkáját 
üres. A Széchenyi utcába nem klímaváltozást tették felelõssé. azzal, hogy jelzik a fészkelõ helyeket 
érkeztek. Két éve kellett várni, hogy Vannak próbálkozások. Pl.: az EON az alábbi címeken: Írásban: Kiss 
kisgólya szülessen. 2019-ben megtört á ramta lan í t ja  a  gó lyafészkek  Lászlóné, Tét, Pázmándi u.31. e-
a csend. A Polgármesteri Hivatalon, a környékét. Legtöbb fecskefészek A mailben: kzsr@freemail.hu  (a tárgy 
sziréna tetején 1 kicsi jött a világra. pokvári istállóban látható. Barcza- rovatban kérjük, jelezzék „fecskék”) 
Szülei gondosan etették. Július végén tagon a tyúkólak körül 13, az Köszönettel: Kiss Lászlóné
már önálló életet élt. Augusztus 25-én evangélikus templom falán 5, Rasek 
hiába vártuk esti hazaérkezésüket, Zitáéknál 13 fészek díszíti a ház 
csak az üres fészek látható.  A védett homlokzatát. Nagyon szeretik õket, 
madarak közül fecskeállományunk büszkék rájuk. Vannak olyan házak, 
száma drasztikus csökkenést mutat. A ahol 1-2 élõhely van, pl. Salamon 
különféle híradások is ezt jelzik. Ez Antaléknál 3, Pénzes Józseféknél 3, 
városunkban, Téten is megfigyelhetõ. S z a b ó  G y u l á é k n á l  3 ,  Va rg a  
A Kisalföldi Madártani Intézet Katalinéknál 2, Kovács Bertalanéknál 

Elrepülnek, messze szállnak

Májusban a csoport 
t a g j a i  G y õ r b e n  
,,Segítõ készségek 
fejlesztése " címû 
képzésen vettek részt. 
Szó volt az önkéntes 
munka fontosságáról, 
a z  ö n k é n t e s e k  

toborzásának módjairól. Megtanultuk, 
hogyan kell fogadni a segíteni 
akarókat,  milyen feladatokkal 
bízhatjuk meg õket, hogyan értékeljük 
a munkájukat. Júliusban diákjaink 
Bakonyszentlászlón, a Málta-házban 
táboroztak. Önismereti játékok, 
b i z a l m i  f e l a d a t o k ,  t á b o r t û z ,  
sza lonnasü tés  sz ínes í te t t ék  a  

kipróbálhattam magam különbözõ programot. A gyerekek éjszakai túrán iskolaszereket tartalmazó csomaggal, 
helyzetekben"-  mondja Virág.  próbálhatták ki  ügyességüket,  majd vendégül látták õket. A nyáron 
Augusztus 22 -én alsós gyermekek bátorságukat, szervezõkészségüket. bútor - és ruhaadományt kaptunk. 
Budapesten jártak a Go Trabi Go Sá to rponyvábó l  s zá l l á she lye t  Köszönjük a rászorulók nevében. 
társaságnál, akik azzal ünnepelték 10. építettek, tüzet raktak, vacsorát fõztek. Továbbra is sorainkba várjuk a segíteni 
évfordulójukat, hogy rászorulókat Csapatban, együtt, felnõtt segítsége akaró, jószándékú tétieket.
Trabanttal városnézésre vittek. Azután nélkül. ,,Köszönöm, hogy egy ilyen Rendes Róbertné önkéntes csoport 
mindenkit megajándékoztak egy k a l a n d b a n  l e h e t e t t  r é s z e m ,  vezetõje

Hírek a Máltától

A közelmúltban orvosi beutalóval izmok,elvégezhetõek a gyakorlatok. A 
érkeztem a Gyógyítóházba. A várók, a fizikoterápián Katus precizitása, 
rendelõk, a mellékhelyiségek tisztasága odafigyelése elismerésre méltó. A teljes 
kifogástalan, rend, tisztaság mindenütt. A gyógyulást a masszázs hozta. Péter 
reumatológiai szakrendelésen a vizsgálat varázskeze meggyógyította a fájó vállat, 
után részletes tájékoztatást kaptam az derekat. Köszönöm a gyógyítást! 
orvostól a betegségemrõl, jelenlegi Kívánok a Gyógyítóház minden 
állapotomról és a további teendõkrõl. A orvosának, munkatársának nagyon jó 
doktor gyógytornát, fizikoterápiát, egészséget, türelmet, kitartást,hitet és sok 
gyógymasszázst írt fel. Julcsival a torna elégedett, hálás beteget.
teljes kikapcsolódást, felüdülést jelentett. Tisztelettel és köszönettel: Rendes 
Halk zene, humor, vidámság, biztató Róbertné
s z a v a k  é s  m á r  n y ú l n a k  a z  

Köszönetnyilvánítás
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Mariettáért, aki 2 botos szólójával A nyári idõszak, nagy büszkeségünkre, 
helyt állt a nagyon erõs mezõnyben, és az egyesületünk egyik tagjának a 
büszkén képviselte egyesületünket és pihenés mellett sok-sok munkával, 
városunkat, és 10. helyen végzett. felkészüléssel telt. Pongrácz Marietta a 
Nagyon büszkék vagyunk Rád májusban rendezett Magyar Majorette 
Marietta! A nyár (és a szeptember) a Bajnokságon kvalifikálta magát az idei 
fellépésekrõl is szólt. Bemutatót Európa Bajnokságra, melyet Gyõrben, 
tartottunk Bezin, Téten, Páliban, az Egyetemi csarnokban rendeztek 
Gyõrszemerén, Écsen, Gyömörén és augusztus 15-18. között. A négy napos 
Abdán is. Ha te is szeretnél egy ilyen verseny nyitányaként az ország 
sikeres egyesülethez tartozni, akkor ne válogatott mazsorettjei adtak elõ egy 
habozz! Szeptembertõl induló koreográfiát, s ebben a csapatban az 
tanévünkben várunk téged is közénk! egyesületünk két tagja is fellépett: 
(Részletek a plakáton!)Szalay Boglárka és Pongrácz Marietta. 
 Vasárnap reggel  izgulhat tunk 

A Mazsorettek nyári sikerei

Mozgási lehetõségek Téten, az óvoda tornatermében
kedd: 17 óra: gyógytorna (Mészáros Renáta, Gyógytorna 
Téten facebook csoport) 18 óra: aerobik (Hujberné K. Éva, 
(Lendülj mozgásba facebook csoport) 19 óra: aerobik 
szerda:17 óra: Hatha jóga (érdeklõdés: Kaltenecker Tímea: 
06204345070)csütörtök: 17 óra:gyógytorna 18 óra: aerobik 
19 óra: aerobik Minden érdeklõdõt szeretettel várnak az 
oktatók!

Programajánló

A Színjátszó Klub októberben nyílt 
órákat tart, minden érdeklõdõt, 
csatlakozni vágyót szeretettel várunk 
keddenként, 18 órakor a Mûvelõdési 
Ház Klubtermében!

Kellõ számú jelentkezõ esetén 
rendszeres foglalkozásokat tartunk
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edzõtábor az egyik legjobban A z  i d e i  n y á r  i s  
várt esemény tagjaink között a m o z g a l m a s a n  t e l t  
napi 3 próba ellenére. Ezekre a Egyesületünk életében. 
próbákra szükség van, mivel a Zenéltünk Gyirmóton,  
közelgõ adventi és karácsonyi B á g y o g s z o v á t o n  a  
koncert darabjait itt kezdjük Káposztafesztiválon.
betanulni. A próbák mellett van R é s z t  v e t t ü n k  
idõ strandolásra (bár idén a víz Vo n y a r c v a s h e g y e n  a  
mérsékelten volt csak meleg), „ K é z m û v e s  s ö r ö k  
beszélgetésekre (akár hajnalig). f e s z t i v á l j a  é s  
A t á b o r b a n  t ö l t ö t t  i d ?  F ú v ó s z e n e k a r o k  
összekovácsolja a csapatot, találkozója” rendezvényen. 
kicsiktõl  a  nagyokig.  A Az útnak már kora reggel 
szokásos koncertünket is nekivágtunk, mivel a jó idõt 
megtartottuk a strandon, nagy k ihaszná lva ,  a  napo t  
sikert aratva a kihagyhatatlan strandolással töltöttük. Az 
vízben meneteléssel, és a este folyamán egy jó 

ünnepségre. A Somló hegy tövében is repertoárunk széles spektrumának hangulatú koncertet adtunk, és utána 
visszatérõ szereplõként vezettük fel az bemutatásával. A tábor záróestéjén kerültek meghallgattuk a többi zenekar kiváló 
ország számos pontjáról  érkezett  kiosztásra hangszer kitûzõk (amiket az elõadását is. A Városnapot megelõzõ Civil-
borlovagot. Korábban Somlóvásárhelyen egyenruhán lehet  hordani) .  Nagy napon a hagyományoknak megfelelõen az 
tartották ezt a borünnepet, de az idei éveben meglepetésben volt része a kisgyermekes este folyamán léptünk fel. Városnapi Fõ 
áttették Somlószõlõsre. Az eseményt Dr. tagjainknak is, mivel a jelenlévõ gyerkõcök utcai vonulást a mazsorettekkel megelõzte 
Nagy István agrárminiszter nyitotta meg. A (akik szintén részt vettek a táborozásban) egy rábaszentmiklósi falunapi szereplés. Az 
rendezvényrõl indultunk tovább Pápára, kaptak „egyenruhát” Téti Fúvósok JUNIOR este folyamán a változékony idõjárás miatt 
ahol szintén nem elõször vezettük fel a logóval ellátott pólókat. A gyerekek mellett a sátor alatt adtunk koncertet a lelkes 
Pápai Huszár Egyesület tagjait a Hõsök a szülõk is nagyon örültek ennek a hallgatóságnak. Visszatérõ szereplõként mi 
napja alkalmából tartott megemlékezésen. meglepetésnek. A nyaralásból hazafelé már nyitjuk Adyvárosban a Tó-party gyerek 
A Pápai Lovas Iskolától indult huszárparádé a szeptemberi programot tárgyaltuk, mert fesztivált. Jó érzés mosolyt csalni az Ifjúság 
k e r e t é b e n  l o v a s  é s  g y a l o g o s  lesz jó pár szereplésünk a következõ k ö r ú t  l a k ó i n a k  a r c á r a ,  a  z e n é s  
h a g y o m á n y õ r z õ k  v o n u l t a k  f e l  h ó n a p o k b a n  i s .  T ö b b e k  k ö z ö t t :ébresztõnkkel. Jó látni, hogy a menetelés 
kíséretünkben. Gróf Lubienski János szeptember 7. Écs és Ménfõcsanak végén, a gyerekek mennyire élvezik a fúvós 
Korvin utcai emléktábláját koszorúzták szeptember 14. Gecse szeptember 15. zenét hallgatni, például mikor felcsendül a 
meg elõször, majd a díszmenet az Esterházy Tétszentkút Mária napi búcsú szeptember Dr. Bubó. A Kettõs keresztnél tartott 
és Szent István út keresztez?désében 21. Abda szeptember 28. Gyirmót Kenyérszentelésen is részt vettünk, az 
t a l á lha tó  I .  é s  I I .  v i l ágháborús  s z e p t e m b e r  2 8 .  T é t  O l d t i m e r 8 3  elmúlt évek hagyományaihoz hasonlóan, a 
emlékmûveknél ért véget. A gyenesdiási töltõállomásmazsorettcsoportot kísérve érkeztünk az 

Hírek a Zenekar háza tájáról

Csíkszeredába folyta t tuk Korán indul t  nekünk, 
méghozzá a Mikó-várban. A vár zenekarosoknak a csütörtök 
történetét egy interaktív kiállítás reggel,  hiszen hajnali  
keretében ismerhettük meg. A négykor már indult velünk a 
kiállítás után pedig a Taps téren busz Csíkszenttamásra. Az 
adtunk nagyobb koncertet a út egy két dugóval, egy két 
téren áthaladó embereknek, megállóval hamar eltelt kora 
akikkel rövid idõn belül megtelt este már meg is érkeztünk a 
a tér. Koncert után kaptunk egy testvér településünkre ahol 
kis szabad idõt, hogy körbe nagy szeretettel vártak 
járhassuk a várost. Városnézést b e n n ü n k e t  a  f o g a d ó  
köve tõen  v i ssza  t é r tünk  családok kisebb nagyobb 
Csíkszenttamásra, ahol estére z e n é s z  c s e m e t é i k k e l .  
már megkezdõdtek a falunapi Pénteken pedig már a két 
mûsorok, azután pedig hajnalig z e n e k a r r a l  e g y  
tartó mulatozásban volt részünk. nagycsaláddá fonódva 
Vasárnap a hajnali mulatozásból indultunk Gyimesre, ahol az kipróbálták. Az esti program táncház volt. 

kicsit nehezen kelve, de annál nagyobb õrházban megtekinthetõ kiállítást néztük Az este folyamán Sándor Csaba Lajos 
hangulatban indultunk kettõ traktorral zenés meg, de elõtte egy mini koncert adtunk az táncmester oktatott minket. Helyi táncokat 
ébresztõre. A falubeliek nagy lelkesedéssel ottani kirándulóknak és dolgozóknak. Majd tanított nekünk és tánc közben is egytõl-
és kis kosárkákkal, és a bennük rejlõ hazai megnéztük az ezer éves határt melynek egytõl mindenki jól érezte magát. 
k ü l ö n l e g e s  h a r a p n i v a l ó k k a l  é s  történetét egy tartalmas idegenvezetés Szombaton a napunkat Csíkszentsimonba 
„torokfertõtlenítõkkel” vártak minket. közben megismerhettük. Délután pedig a kezdtük azon belül is a Csíki Sörgyárba. 
Délelõtti pihenés után a Szent Anna napi Gyimesi bob pályát próbáltuk ki, ahol Ahol részletes betekintést nyerhettünk, 
búcsúi misét színesítettük szereplésünkkel. mindenki nagyon jól érezte magát. hogy hogyan készül az igazi csíki sör és egy 
Mise után pedig zenekarunk kiemelkedõ Felnõttek és a fiatalabbak is egyaránt kettõt meg is kóstolhattunk. Napunkat 

Erdély
 (2019.07.25.-2019.07.29.)
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tagjai egy kis meglepetésben részesültek. 
Kora délután a Csíkszenttamási zenekar 
koncertjét hallgathattuk meg mely nagyon 
szép volt. Koncertet követõen egy kis 
pihenés és készülõdés után elérkezett a mi 
nagy koncertünk várva várt pillanata. A Fõ 
téren tartalmas és színes koncertet sikerült 
össze hoznunk. Koncertünket követte a jól 
megérdemelt vacsora Gizi néninél. 
Vacsorát követõen mindenki felvette a 
buli szerkóját és kezdetét vette az utolsó 
utcabál. Hétfõ reggel korán keltünk, hogy 
mindent össze tudjunk pakolni, mert 
sajnos elérkezett a búcsú pillanata. Sok 
könnyes búcsúzás után kezdetét vette a 
számunkra a hosszú, rögös út hazáig.  
Tóth Pálma

használatba vehettük. Ismét az iskolában hozzátartozókkal, régi táborozókkal. Az elõzõ évekhez hasonlóan az idõjárás 
aludtunk, amiért cserébe egy koncertet Sokszor mondják magukról a tétiek, hogy ismét lehetõvé tette, hogy Enesére tekerjen a 
adunk az ottani gyerekeknek. Hálás nem tudnak összefogni. (Ezt szerintem más „Kis Zenekar”, ahol a szokásos (19. 
köszönet minden támogatónak! Azt már település lakói is elmondják magukról.) alkalommal) zenekari tábort tartottuk. 
bizonyára minden rendszeres olvasó tudja, Pedig ez nem így van, inkább nem mindenki Néhány éve olyan sok résztvevõje lett e 
hogy a táborban rengeteget próbálunk, napi tud, vagy akar együttmûködni. Ahogy a nyári eseménynek, hogy a bicikli sor ne 
5-6 órát.  Ennek eredménye a péntek esti zenekar tagjai sem mind barátok, mégis ha legyen olyan hosszú, negyed órás 
koncert, amin például olyan darabot tudtunk lendül a karmester keze, együttmûködnek. A különbséggel két csoportban indultunk el. 
megszólaltatni, amit a zenekar a 20 éves zenekar életében a kezdetektõl nagy Ráadásul idén újra részvételi csúcsot 
jubileumi koncertjén, nevezetesen egy hangsúlyt fektetett Tanár úr a közösség döntöttünk, a táborzáró koncerten 48 
Moriccone filmzenéibõl összeállított építésre. Ezért  van a kezdetektõl fogva gyermek muzsikált együtt. De ne szaladjunk 

n y á r i  t á b o r ,  z e n e f o c i ,  ennyire elõre. Az indulásnál, azaz a 
fesztiválos szereplés, közös csomagok bepakolásánál új 
kirándulás, külföldi vendég segítséget kaptunk, mert a sok éven 
szereplés, bál, stb… Ezek keresztül segédkezõ Mohai család 
többnyire jól mûködnek, és elköltözött. Szerencsére akadt új 
tradícióként vannak jelen a jelentkezõ, aki tudott nekünk 
zenekar életében. De amit segíteni. Tóth Tihamér és Molnár 
tavaly néhány szülõ elkezdett a Attila jött nagy autókkal, amikbe 
palacsintasütéssel és idén minden csomag,  hangszer,  
tovább bõvülve, új tagokat felszerelés, kellék befért. A 
bevonva megvalósítottak, második biciklis csapatot Lang 
egészen fantasztikus, le vagyok Ferenc és felesége Zsú kísérte, 
nyûgözve. Mondták, hogy ahogy az  e lõzõ évben is .  
jönnek kedd este és sütnek Induláskor már látszott, éhezni ez 
lángost. Azért a tavalyi 256 alkalommal sem kell majd. 
palacsinta után gondoltam, Adorján Vilmos ezúttal is rengeteg 
hogy nem kispályás lesz a felvágottal és szalámival támogatta 
dolog, de amikor megláttam a a tábort. A szülõk is sok reggelizõ-
30 kg lisztbõl gyúrt tésztát… vacsorázó ételfelajánlást tettek. 
!És ez el is fogyott. Nagyon Ráadásul hét közben a tavalyi 
nagy köszönet a 15 szülõnek, évhez hasonlóan Csanda Ármin 

egyveleget. Nagy élvezettel játszották a hogy ilyen fantasztikusan állnak a gyerekek anyukája és Katona Adrienn nagymamája 
gyermekek. Sokszínû mûsort állítok össze és a zenekar mögé! Igazán magukénak kaláccsal, mézes puszedlivel halmozott el 
minden alkalomra, hogy a gyerekeket a érezhették a zenekart, még az esti bennünket. És ahogy máskor is, idén is 
lehetõ legszélesebb körûen tudjuk menetelésre is eljöttek velünk. Utána egy kis Pedró kenyeret, kalácsot ettünk a tábor 
fejleszteni. Hagyományos fúvószenétõl az rövid „Önök kérték” koncertet adtunk elején, és a záró vacsorán. Csütörtökön 
operetten keresztül a könnyûzenei átiratokig hálánk jeléül. Jó lenne átvinni a táborban közös fagyizásra is sor került, melynek 
szinte minden mûfajt  játszottunk. tapasztalható lelkesedést, és fejlõdést a anyagi támogatását az Eredics család 
Mindehhez köszönöm Tibi bácsi szakmai és gyerekeknek a tanévre is. A sok próba alatt biztosította. Záró vacsoránkat 10.! 
egyébsegítségét, pedig már 4 éve nyugdíjas. rengeteget fejlõdnek, miközben jól alkalommal Merkó Norbert és Melinda 
Lehetõsége volt Merkó Dorinának és Farkas érezhetik magukat, játszva tanulnak. A készítették nagyon finomra, melyhez újra 
Boglárkának arra, hogy ismét zenekari próbák közti szünetekben van idõ a játékra, Czéhmester Árpád ajánlott fel több, mint 40 
kísérettel szólózhassanak. Idén tanultunk beszélgetésre, sportra, vidámságra, kg húst. Az idei táborunk támogatójává vált 
eredeti fúvószenekarra írott mûvet is, és szerelemre. Azt gondolom, minden az enesei sport klub is, mivel az iskolában 
olyat is, amit még nem hallhatott a téti gyermek nevében írhatom, hogy remekül megszûnt a zuhanyzási lehetõség, ezért a 
közönség. Mert a szokásos módon az iskola sikerült ez a rövid hét, és jövõre sport öltözõbe jártunk zuhanyozni. 
aulája megtelt szülõkkel, testvérekkel, megtarthatjuk a 20. enesei táborunkat.Természetesen a focipályájukat is újra 

Újra egy hét Enesén
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A Tûzoltóbállal kapcsolatban 
fontos idõpont módosítást kell 
b e j e l e n t e n ü n k .  A z  
önkormányzati választások 
miatt, az iskola területén nem 
tartható rendezvény. Ezért 

október 12. helyett 1 héttel késõbb október 
19-én tartjuk bálunkat. A báli meghívót 
mellékeljük az újságban is, és megtalálható 
az interneten is. Õsszel a kertekben ismét 
elszaporodnak a kerti hulladék égetések. A 
tüzelés megkezdése elõtt készítsék  oda a 
tûzoltásához szükséges szerszámokat, vizet. 
Kérjük nagyon figyeljenek oda pár fontos 
dologra. Szélben soha ne tüzeljenek, mert 
bármikor változhat a széliránya és az 
erõssége is.  A tüzet éghetõ anyagoktól és a 
gyümölcsfáktól kellõ távolságra gyújtsák 
meg és ne hagyják soha felügyelet nélkül. 
Amikor végeztek vízzel locsolják le, majd 
földel fedjék el a tûz helyét. Arra is célszerõ 
odafigyelni, hogy az elégetni kívánt hulladék 
száraz legyen, hogy ne okozzunk 
kellemetlenséget a sokáig gomolygó nagy 
füsttel. Ha szükség van a tûzoltói segítségre 
hívják a 105-ös számot, vagy a téti ügyeletes 
mobiltelefont: száma  06-20/5698-307 . Ezt 
a számot célszerû elérhetõ helyen(a naptáron 
is rajta van), vagy a mobiltelefonban tárolni, 
hogy szükség esetén könnyen hívni tudják! 
Ezeket a dolgokat azért mondom el mindig, 
mert még most is sokan nehezen tudják adott 
helyzetben mit tegyenek. Másik õszi 

gyertyával ellenõrzi a pince biztonságát. szerszámra - helyezett mécsest, gyertyát veszé lyfor rás  a  must  e r jedéséve l  
Fontos azonban, hogy a gyertyát ne a tartani lábmagasságban. Amennyiben a láng kapcsolatos. A mustgáz által okozott 
vállmagasságban, elõre kinyújtott kezében kialszik, akkor nincs elegendõ oxigén a balesetek a borospincék szellõztetésével, 
tartsa a pincébe igyekvõ, hanem eressze pincében, azonnal el kell hagyni a illetve szén-dioxid-érzékelõk telepítésével 
derékmagasság alá. A legegyszerûbb helyiséget. Tét Város Tûzoltó Egyesülete megelõzhetõek. Alkalmazható a közismert 
megoldás egy lapátra - vagy más kerti nevében: Varga Miklós Zsolt  elnökgyertyás módszer is, amikor az ember egy 

A tûzoltó egyesület õszi információi

Júliusban egy újszerû programmal vártuk tájékoztatóval, valamint retro takarékos és fiataloknak szóló tartalmas, érdekes 
Tét fiataljait, a 16-25 éves korosztályt, ajándékokkal. Csütörtökön a Sokoróba elõadásokkal, játékokkal készültek és 
egy úgynevezett workshop- sorozattal, 1 mehettünk gyárlátogatásra, ahol dr. mindannyian lehetõséget biztosítottak 
héten keresztül, amelynek a Fõ utcai Majsa Tímea és Farkas Péter kísért végig kérdésekre, beszélgetésekre, valamint 
Napközis Idõsek Otthona adott helyet. A bennünket bemutatva a gyárat a Szabó Hajnalka tanárnõ és Lipcseiné 
programra úgy készültünk, hogy tervezéstõl a gyártásig és mesélt a cég Takács Nóra szakmai vezetõ munkáját, 
találkoztunk és megkérdeztük, hogy történetérõl. Majd este tábortûz mellett akik a kitalálástól a lebonyolításig részt 
milyen témáról hallanának szívesen, így Csanda Ármin zenélt, valamint szalonnát vettek a programokban. Köszönet az 
próbáltuk meg összerakni az elõadásokat. is sütöttünk. A hét zárásaként Vajda Péter Abigél panziónak az ízletes falatokért és a 
Eljött hozzánk Székely Rita, aki az a Pedró Pékség vezetõje mesélt a rugalmas lebonyolításért. És nem utolsó 
önkénteskedésrõl beszélt, valamint kezdetekrõl is és arról, hogyan lehet so rban  köszön jük  a  r é sz tvevõ  
mindenkit megajándékozott egy saját magyar termelõkkel kölcsönösen f ia ta loknak,  hogy elfogadták a  
készítésû hulladékgazdálkodásos együttmûködni, délután pedig részt meghívásunkat és úgy gondolom, hogy 
társasjátékkal. Másnap Bánfi Lajos vettünk Nemes Izolda és Nemes egy tartalmas, érdekes hetet töltöttünk 
polgármester mesélt arról, hogyan és Boldizsár által vezetett kultúrsétán, ahol együtt, de ehhez az is kellet, hogy ilyen 
miért lesz valaki polgármester?, majd Tét múltjáról hallhatunk érdekes, intelligens, udvarias, érdeklõdõ csapat 
hivatali ügyintézésrõl hallhattunk izgalmas, néha pikáns történeteket az jöjjön össze, akik megvalósítsák a 
Németh László hivatalvezetõtõl, aki egy eredeti helyszínen, majd a városi Civil rendezvény célját, miszerint megalakult a 
teszttel is készült. Szemerédi Eszter PHD napon vettünk részt. A programokat sok fiataloknak egy olyan közössége, akik a 
hallgatótó a titokzatos Helyi Pénz beszélgetéssel, csapatépítõ- önismereti késõbbiekben is fognak találkozni és 
bevezetése kapcsán egy nagyon érdekes, játékokkal színesítettük. A workshopot a akiknek a véleménye fontos lesz a város 
interaktív társasjátékot hozott, majd a város egy pályázat által tudta támogatni, fejlesztése érdekében!
Téti Takaréktól Horváthné Takács így a résztvevõket minden nap meg 
Veronika ügyvezetõ és Tóthné Nemere tudtuk vendégelni az Abigél panzióban. Kovácsné Töreki Réka
Zsuzsa fiókvezetõ tisztelt meg minket Ezúton szeretném megköszönni minden 
e g y  n a g y o n  h a s z n o s ,  b a n k i  elõadónak, hogy az elsõ hívó szóra jöttek 

Fiatalok közösségépítése
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Tomolák Lászlót ,  a Patent tét i  r é szé rõ l  a  b i z tonságos  o t t hon  
szakemberét kérdeztük meg arról, milyen megteremtése felé?
rendszerek kiépítésére van lehetõség a - Téten és környékén folyamatosan nõ a 

A Patent 2019-ben is változatlanul, a tõle Patentnál: t á v f e l ü g y e l e t ü n k r e  b e k ö t ö t t  
megszokott minõségi szolgáltatást riasztórendszerek száma. Személyes 
nyújtja az ügyfeleinek. Ezt bizonyítja a  során szívesen beszélgetek 
téti elfogó szolgálat alábbi példája is. az érdeklõdõkkel, leendõ ügyfelekkel. 

Sokan mondják, hogy ismerõsük, 
szomszédjuk már igénybe vette 
szolgáltatásunkat és az õ pozitív 
tapasztalatukra alapozva megtisztelnek 
bizalmukkal. Mások a betörésekrõl szóló 
hírek hallatán ragadnak telefont, és 
hívnak minket. Ha elkerülhetjük, hogy 
áldozatok legyünk, tegyünk róla!
- ! Mit kell tennem?
- Felvenni velünk a kapcsolatot 

- Kamera rendszerek is ügyelhetik a telefonon, vagy a honlapon keresztül. Ezt 
biztonságot. követõen egy szakemberünk felméri az 
-A Patent kamerák telepítésével is ingatlanját, és ingyenes tanácsot, 
foglalkozik. Ha ügyfelünk nyomon t á j ékoz ta t á s t  ad  háza  véde lmi  
akarja követni akár telefonján, hogy mi rendszerének kialakítása kapcsán. A 
történik otthonában míg éppen nyaral felmérést követõen egy árajánlatot is 
vagy dolgozik, az ehhez szükséges készítünk.
rendszereket is kiépítjük, szoftvereket Fontos: amennyiben rendelkezik már 
installáljuk. Ám ez csak a biztonsághoz riasztórendszerrel, bármikor átkötheti 
vezetõ út egyik lépése. Igazi biztonságot hozzánk.
csak az jelent, ha a távfelügyeleti 
szolgálatot vigyázza a családot, az 
értékeket.
-Mit gondol, nõtt az igény az emberek 

Mivel magánlakások tulajdonosai 
keresnek meg minket legtöbbször, így a találkozások
mozgás és nyitásérzékelõk kerülnek 

Egy üzlet raktára volt a kiszemelt felszerelésre leggyakrabban. Azonban a 
célpontja az elkövetõnek. Éjfél utáni lakás jellegétõl, használat módjától 
idõpontban, a sötét, elhagyatott kert és függõen, vagy a kirakatokkal rendelkezõ 
udvar felõl közelítette meg az épület épületeknél, az üvegtörés érzékelõk 
hátulsó részét. Abban bízott, hogy ilyen felszerelése is praktikus része lehet a 
nem látható helyen járva, egy ablak vagyonvédelemnek. A rendszer kiépítése 
betörésével észrevétlenül bejuthat, majd szerint lehet vezetékes, vagy rádiós 
a zsákmánnyal együtt távozhat is. De ez eszközökbõl álló is. Mindenképpen 
csak terv maradt, mert nem számolt a keressen meg minket, ha tudni szeretné, Szeretném elkerülni
Patent által telepített és felügyelt mi kell az Ön otthonának biztonságához! 
riasztórendszerrel. Nem volt ideje a 
lopásra!
Amint az ablakot betörte és a raktárba 
mehetett volna, a riasztó mûködésbe 
lépett. Az üvegtörés és mozgásérzékelõ 
eszközök jelzései máris mentek a Patent 
diszpécser központjába, ahonnan rögtön 
indították a téti elfogó szolgálatot, akik a 
betörési kísérlet megkezdésétõl számított 
öt percen belül már a helyszínen voltak.
A távfelügyeleti rendszer, a megbízható Aktual i tás ,  tapasz ta la t :  többen  
technika és  hatékony szolgálat  kimondottan a nyári, vagy egyéb 
segítségével így akadályozza meg, így idõszakban tervezett szabadságuk elõtt 
csökkenti nagymértékben az anyagi kárt.        kérték és kérik a szolgáltatás indítását, 

mert így már a hosszabb 
távollétük alatt is biztonságosabb 
körülmények között tudhatják 
ingatlanjaikat.
 Akik távfelügyeletet szeretnének, 
de még nincs riasztórendszerük, 
a zoknak  kedvezõ ,  akc ió s  
csomagokkal tesszük ezt lehetõvé
Önnek is szívesen segítünk 
ebben!

30 222 07 55

Biztonságban Téten és környékén
A Patent Security vagyonvédelemben 30 éve otthon van
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2019. július 12-13-án került megrendezésre a Civilnap és Városnap. Természetesen idén is fellépett a fúvószenekar, mazsoretteink, nyugdíjasaink, a szülõi munkaközösségek. 
Nótázott a dalkör, sült a finom rétes, a sportolni vágyók, kiélhették mozgási szenvedélyüket a táncos lábúaknak pedig a Greznár zenekar húzta el a nótáját.

Fõttek az ízletes ételek, a színpadon dübörgött a Kerozin, nevettetett a Maksa-Nádas duó, reggae dallamokat lopott a fülünkbe a Ladánybene 27.
Minden kedves téti polgárnak szeretnénk köszönetet mondani, aki bármilyen formában segített a program szervezésében és megvalósításában!

Köszönjük a rengeteg tombola felajánlást!
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